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او می گوید میشود قاسم سلیمانی را تجلی بُعد جهادی شخصیت رهبر انقلاب دانست. او در اطاعت موفق شد و در هر

منطقهای که پا گذاشت یک سپاه درست کرد.

حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران؛ 

حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران گفت:

انتقام سردار سلیمانی یک استراتژی و آرمان است.

به گزارش اسپادانا خبر، در بخشی از گفت و گوی او با پایگاه اطلاعرسانی دفتر حفظ و نشر آثار رهبر معظم انقلاب آمده
است:

ترور فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران نهتنها در مسیر او اختلالی ایجاد نکرد بلکه حرارتی در دلها ایجاد کرد که کل جهان
اسلام را به جوشش و جهاد علیه اشغالگری مستکبرین دعوت میکند. رهبر انقلاب نفوذ عمیقی در درون شخصیت او و اتصال

معنویِ قدرتمندی با درون و قلب و ذهن قاسم داشت. به تعبیری، قاسم جلوه جهادی حضرت آیتاالله خامنهای بود. میشود
قاسم سلیمانی را تجلی بُعد جهادی شخصیت رهبر انقلاب دانست یعنی اگر ما بخواهیم ایشان را در بُعد جهادی توصیف کنیم،

تجسم این توصیف آقای قاسم سلیمانی است.

سلامی ادامه داد:

حاجقاسم واقعاً معانی و مفاهیم ژئوپلیتیک و جغرافیای جهان اسلام و مفاهیم آن را میدانست و با مسئله نهضتهای آزادیبخش
آشنا بود. فن ارتباطات فردی و اجتماعی را هم خیلی بلد بود یعنی خیلی سریع آدمها را جذب شخصیت خودش میکرد. قاسم
که وارد صحنه نهضتها شد بُعد امت اسلامی او شروع شد یعنی قاسم هرچه در دل میل به جهاد، عشق به شهادت و خدمت

برای اعتلای اسلام داشت، جغرافیای جهان اسلام برایش میدان ایجاد کرد. قاسم در هر منطقهای که پا گذاشت یک سپاه
پاسداران انقلاب اسلامی درست کرد. در لبنان با کمک همت بلند آقای سیدحسن نصراالله و جوشش جهادی مردم مجاهد لبنان،

حزبااللهِ مقتدر هر روز شکل جدیدی پیدا کرد و هر روز قامت و بیرقش برافراشتهتر شد و وسعت و دامنه قدرتش بهحدی
رسید که تبدیل به قدرت تأثیرگذار در تمام معادلات سیاسی و امنیتی منطقه شرق مدیترانه شد تا جایی که در سال ۲۰۰۰

میلادی رژیم صهیونیستی را از جنوب لبنان فراری داد و در جنگ ۳۳ روزه این رژیم را شکست داد. شکستهای سنگین و خیلی
سخت و غیرقابلتحمل که برای صهیونیستها غیرقابل جبران شد و زخمهایی که برای آنها مرمت نشد و هنوز هم هست. این

یک تاریخ و واقعه تاریخی نبود، یک جریان ایجاد شد و استیلای روحی مقاومت را نشان داد. حاجقاسم همه جهان اسلام را
سرنشینان یک سفینه میدانست یعنی معتقد بود جهان اسلام هویتی یکپارچه است و سرنوشت مسلمانها به هم گره خورده

است. حاجقاسم در عرض چند سال و در حین جنگ، چندین قدرت دفاعی مستحکم ساخت. در همان حال که نیروی قدس بود،
هم هوای مردم ایران را داشت، هم هوای امت اسلامی را. واقعاً همینطوری بود.

حسین سلامی گفت:

شرایط امروز نشان میدهد شهید سلیمانی برای دشمن خطرناکتر از سردار سلیمانی است. شما هم زمانی در جایی گفته
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بودید که خطر نام و یاد شهید سلیمانی بسیار بیشتر از حضور فیزیکی اوست. چه میشود که حاج قاسم این موفقیتها را
بدست میآورد؟ قاسم وقتی زنده بود، ما یک سردار سلیمانی میشناختیم؛ اما وقتی شهید شد، آن انقلابی که در قلبها

بهوجود آمد و راه جدید در دلها باز کرد و در شخصیت جوانها نفوذ کرد و تکثیر شد، یک قاسم شد میلیونها قاسم که الآن
همه آنها حرف از انتقام میزنند. خب، خطرناکتر شده است. الآن، انتقام به یک استراتژی، آرزو، آرمان و نقطه حرکت تبدیل

شده است. اصلاً گرایش جوانان بعد از شهادت قاسم به جهاد بیشتر شده است. این برای دشمن خطر ایجاد میکند. ما هر
وقت از مرگ نترسیم، خطرناکیم. راز موفقیت حاجقاسم این بود که خودش را در میدان سرباز ولایت میدانست. هم

موفقیتهای حاجقاسم قبل از شهادت و هم عزت او بعد از شهادت در تبعیت او از ولی فقیه بود. من اگر بخواهم یک کلام
بگویم که مسئولان ما باید چگونه مانند حاجقاسم باشند و چگونه به زیباترین شکل تابع محض ولیفقیه باشند باید هرچه را که
رهبر انقلاب میگویند اجرا کنند. مطمئن باشند همهشان سرنوشت حاجقاسم را پیدا میکنند. رازش در همین است. بقیه تابع

همین است یعنی اخلاص، صداقت، شجاعت، رشادت، میل به هجرت، عشق به شهادت، جهاد، همه بهدنبال تبعیت از ولیفقیه،
امام، رهبر و ولیامر حاصل میشود. اصلاً اگر بخواهیم از توفیقات حاجقاسم رمزگشایی داشته باشیم، قاسم در اطاعت

موفق شد.
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